
 

Resultatenoverzicht raadsvergadering 

   

Raadsavond 20 juni 2023 - Oordeelsvorming  

    

Wat brengt dit overzicht in beeld: 

- door de raad genomen besluiten; 

- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen;  

 

Onderdeel: Agendapunten 

AP  Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W 

9 mei 2023 

1. 

 

Opening 

 

 Om 19.30 uur. De vergadering wordt voorgezeten door dhr. Van Daele. 

 

 

2. Vaststellen definitieve agenda 

 

 De agenda wordt vastgesteld.  

3. Informatieronde    

3.1 Vragenhalfuur MG 

 

 

 

 

JR 

 

 

1. De heer Beens (Hart voor 

Veldhoven) inzake Bomen 

 

 

 

2. De heer Coppens (Senioren 

Veldhoven) inzake De Ligt 

 

Weth. Giesbertz licht de bewatering van aangeplante bomen 

toe en de wijze waarop wordt omgegaan met bomen die het 

door droogte of andere factoren niet redden. Ook licht zij de 

keuzes met betrekking tot het moment van aanplant toe.   

 

Weth. Rooijakkers licht toe dat er ambtelijk contact is. 

Mocht het college reden krijgen om te denken dat de 

bestaanszekerheid van deze accommodatie in gevaar komt, 

dan gaat gemeente hierover met De Ligt in gesprek. 

 

3.2 Mededelingen vanuit de raad over de 

regionale samenwerkingsverbanden 

e.a. 

 

 Er zijn geen mededelingen  

3.3 Mededelingen vanuit het college van 

Burgemeester & Wethouders  

 

 

 

1. Weth. Giesbertz inzake het 

Luchthavenbesluit Eindhoven 

Airport 

 

 

 

 

 

 

Weth. Giesbertz informeert de raad over een mededeling 

van het Ministerie van Defensie dat de MER verdere 

vertraging heeft opgelopen. Dit leidt tot vertraging van het 

Luchthavenbesluit. In dat besluit zou gevolg gegeven 

worden aan een aanbeveling uit het Rapport Van Geel over 

een nieuw besturingssysteem (sturen op geluid in plaats van 

op vliegbewegingen). Vanuit het Luchthaven Eindhoven 

Overleg wordt een signaal hierover afgegeven aan het 

Ministerie van Defensie.  
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2. Weth. Giesbertz inzake 

Overlast deelscooters 

 

 

Weth. Giesbertz refereert aan een toezegging naar 

aanleiding van artikel 42 vragen over de overlast van 

deelscooters. In Q2 zou er een raadsinformatiebrief komen. 

Omdat de gemeente Eindhoven nog in onderhandeling is 

met een nieuwe aanbieder en nog niet bekend is of die ook 

in Veldhoven komt, kan deze toezegging nog geen gestand 

worden gedaan. Het college wil hier wel op voorsorteren in 

de APV door de mogelijkheid van bepaalde dropzones hierin 

op te nemen.  

 

4. Artikel 42 vragen 

 

 

 

 

Er zijn geen beantwoorde art. 

42 vragen 

 

5 Spreekrecht Burgers 

 

 Er zijn geen insprekers  

6. Raadsvoorstellen 

 

   

6.1 Vaststellen Jaarrekening 2022 JR De oordeelsraad adviseert dit 

agendapunt als hamerstuk te 

agenderen voor de 

besluitvormende 

raadsvergadering op 11 juli 

2023 

 

Dhr. Van der Velden doet namens de auditcommissie verslag 

van hun vergadering met de accountant. Deze is tevreden 

over de jaarrekening en de rapportage. Dhr. Van der Velden 

deelt ook mede dat de overeenkomst met de accountant is 

verlengd tot en met de controle 2024.  

 

Weth. Rooijakkers deelt zorgen uit de raad over het hoge 

percentage inhuur en het mogelijke verlies van kennis 

hierdoor uit de organisatie. Dat is een punt van aandacht. 

Het is een gevolg van de schaalsprong waar de gemeente in 

zit. In het strategisch personeelsplan, waar momenteel aan 

wordt gewerkt, wordt een doorkijk gemaakt naar 2030 en 

zal blijken hoe groot de problemen op personeelsgebied 

zullen zijn.  

 

Weth. Rooijakkers zegt toe in de begroting een aparte 

paragraaf over duurzaamheid en klimaat op te nemen. Op 

die manier wordt de integraliteit geborgd. Een verzoek van 

D66 om dit in iedere adviesnota als apart kopje mee te 

nemen, zal weth. Rooijakkers intern bespreken en indien 

nodig met de auditcommissie. Hij adviseert de raad dit te 

agenderen voor het presidium. 
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Weth. Rooijakkers zegt toe dat in de meerjarenraming een 

aparte regel zal worden besteed aan ‘incidenteel’, zodat 
meer inzicht geboden wordt in incidentele en structurele 

lasten en baten. 

6.2 Vaststellen Kadernota 2024 JR De oordeelsraad adviseert dit 

agendapunt als bespreekstuk 

te agenderen voor de 

besluitvormende 

raadsvergadering op 11 juli 

2023 

 

Meerdere fracties plaatsen opmerkingen bij de abstractheid 

van de in de Kadernota geformuleerde doelstellingen. Weth. 

Rooijakkers licht toe dat in de Kadernota wordt aangegeven 

wat de gemeente wil bereiken. Vervolgens krijgt de 

gemeente meer inzicht in de financiële ruimte en wordt 

gekeken naar de vraag hoe de doelstellingen kunnen worden 

bereikt (wat gaat de gemeente doen om de doelstellingen te 

bereiken). Diverse fracties blijven van mening dat het 

mogelijk is de doelstellingen scherper te formuleren, 

waarmee duidelijker richting wordt gegeven voor de 

begroting. 

 

De VVD spreekt uit moeite te hebben met de doelstelling 

van een meerjarig sluitende begroting. Gelet op de 

financieel lastige jaren die er aan komen, achten zij deze 

doelstelling niet realistisch. Weth. Rooijakkers zegt 

optimistisch te zijn en uit te willen gaan van meerjarig 

sluitende begrotingen. De VVD wil zich hier nog op beraden. 

 

Senioren Veldhoven geeft aan geen ambitie en onvoldoende 

doorontwikkeling te zien in de Kadernota 2024. Deze fractie 

spreekt uit niet te kunnen instemmen met deze nota. Ook 

GBV spreekt uit teleurgesteld te zijn over de voorliggende 

Kadernota en deze te abstract te vinden. 

 

Weth. Giesbertz zegt, naar aanleiding van een vraag van 

Senioren Veldhoven hierover, toe dat het Groenbeleidsplan 

dat momenteel in de maak is, in 2024 aan de raad wordt 

aangeboden ter vaststelling.  

 

D66 roept op tot terughoudendheid op financieel vlak en kan 

instemmen met de Kadernota. Dit laatste geldt ook voor 

GroenLinks/PvdA. Ook Hart voor Veldhoven kan instemmen 

met de Kadernota, met de oproep om een financieel 
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verantwoorde begroting op te stellen zonder onnodige 

verhoging van lokale lasten. 

Weth. Rooijakkers reageert positief op beide oproepen. 

Lokale lasten worden niet verhoogd, als dit niet nodig is. De 

terughoudendheid op financieel vlak wordt erkend, ook gelet 

op de lastige jaren die in het verschiet liggen. 

 

CDA benoemt een wensenlijst voor de begroting, die 

voortvloeit uit de voorliggende Kadernota. Weth. 

Rooijakkers reageert dat de wensen zijn begrepen en dat dit 

meegewogen wordt in het opstellen van de begroting. CDA 

wil in de fractie nog verder spreken over mogelijke 

aanscherpingen van de Kadernota. 

 

De fracties van VVD, CDA en GBV spreken uit dit onderwerp 

als bespreekstuk terug te willen zien op de agenda van de 

besluitvormende raadsvergadering van 11 juli. De fractie 

van Senioren Veldhoven geeft aan dat zij niet zullen 

instemmen met de Kadernota 2024 en dat zij geen behoefte 

heeft hier nogmaals over te spreken.  

 

6.3 Vaststellen Verordening 

Rechtspositie Raads- en 

steunfractieleden Veldhoven 2023 

MD De oordeelsraad adviseert dit 

agendapunt als bespreekstuk 

te agenderen voor de 

besluitvormende 

raadsvergadering op 11 juli 

2023 

 

Vrijwel alle fracties spreken de wens uit om de Verordening 

ook op een ander punt aan te passen, namelijk het 

verhogen van de vergoeding aan steunfractieleden tot de 

maximale vrijwilligersvergoeding van 1.900 euro per jaar. 

D66 spreekt een zorg uit omtrent de belastbaarheid van de 

vergoeding als steunfractieleden ook een 

reiskostenvergoeding kunnen ontvangen, zoals nu 

opgenomen in de voorliggende verordening. 

 

Vanwege bovenstaande wens en onduidelijkheid, verzoeken 

alle fracties om duidelijkheid en spreken zij uit dit 

onderwerp als bespreekstuk terug te willen zien op de 

agenda van 11 juli.  

 

Portefeuillehouder Delhez geeft aan dat in de vergadering 

van het presidium van 21 juni nader ingegaan zal worden op 

de onduidelijkheid en op de praktische inrichting.  
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7. Sluiting  De voorzitter sluit de 

vergadering om 22.13 uur 

 

 

 


